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Vastgesteld 
Vergadering WPHZL 
Notulen                    7 september 2016            20.00 uur           Buurtplein Zuid 
 
Vergadering 
belegd door 

Wijkplatform HZL 

Type vergadering dertiende vergadering 7 september 2016 
Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 
Voorzitter Aad Koedijk 
Notulist Joke Koedijk 
Aan/afwezigen Zie bijlage 1 

 
Agenda 
1.   Opening en welkom door de voorzitter 
2.   Politierapportage over de wijken 
3.   Mededelingen voorzitter 
4.   Notulen vergadering 29 juni 2016 
5.   Beheer en projecten in HZL 
6.   Punten Cobie Smith en Jan Huusen 
7.   Groenstructuurplan gemeente 
8.   Kinderspeelplaatsen 
9.   Proevtuin 
10. Wijkschouw 
11. Groenwandeling met gids op Lijfstyle van 8 oktober 2016 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 
 
 
 
1.Opening en welkom door de voorzitter 
Aad heet alle aanwezigen van harte welkom. Hij is blij dat ook 4 bewoners zijn 
aangeschoven en heet welkom:  

• Cobie Smith van de Kribbemonde. Zij heeft 3 onderwerpen doorgegeven 
om te bespreken; 

• Jan Huussen, hij schuift aan vanwege de afvalbakkenproef; 
• Monique van den Ende en Anja Schalij. Zij zijn buren op de Bovenmonde 

en komen praten over de rattenoverlast in Lekboulevard en Zandveld. 
Pieter Kwantes is, als trouwe bezoeker, ook aanwezig. 
Bart van Roosmaelen en Chris Bouws zijn kennelijk verlaat, maar Aad begint 
vast Joke hartelijk welkom te heten als nieuwe notuliste en ook vrijwilliger van 
het wijkplatform. 
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Voorts meldt Aad dat Hans van Oort helaas om gezondheidsredenen afscheid 
heeft genomen van het wijkplatform. Op verzoek van Hans is zijn naam direct 
door Chris van onze website gehaald. 
Aad betreurt het dat Hans niet meer mee kan werken. Hans is namelijk een 
aardige en betrouwbare man met veel kennis van “groen”. 
Aad stuurt een bedankkaart voor Hans van Oort door onder de 
wijkplatformleden en -vrijwilligers om te ondertekenen. 
 
De volgende mensen hebben zich afgemeld voor vanavond: 

• Hans Adriani; 
• Marleen van Velzen; 
• Yolanda van Elteren; 
• Joyce van Tuyl. 

 
Met de kennis van nu past Aad de agenda enigszins aan. 
 
 
 
2. Politierapportage over de wijken  
De wijkagenten zijn verhinderd, maar hebben wel een rapportage gestuurd. Die 
zullen in de notulen worden verwerkt, maar vanavond niet puntsgewijs worden 
opgesomd. Een paar punten uit de rapportages zullen later vanavond nog ter 
sprake komen. 
 

Wat en waar Lekboulevard Hoogzandveld Zandveld 
Woninginbraak 0 3 0 
Inbraak 
schuur/kelderbox 

0 0 6 

Auto-inbraak 1 4 3 
Diefstal kentekenplaten 1 0 0 
Fietsdiefstal 0 0 0 
Overlast 0 0 2 (jeugd) 

 
Bijzonderheden Hoogzandveld (Marleen van Velzen) 
Inzake woninginbraken: 

• Aan de Stokroos ging het om een inbraak aan de achterzijde, waarbij op 
heterdaad aanhoudingen zijn verricht. 

• Aan de Violier betrof het ook een inbraak aan de achterzijde. Hier 
werden diverse goederen weggenomen. 

• Aan de Guldenroede betrof het een inbraak aan de voorzijde, waarbij op 
heterdaad aanhouding is verricht. 
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Inzake auto-inbraken: 
• In de Anemoonstraat en de Klaproosstraat alsmede in de Lavendelhof 

zijn ruiten ingeslagen, waarbij niets is weggenomen. 
• In de Zonnebloemstraat is een autoruit beschadigd. 

 
Bijzonderheden Zandveld (Marleen van Velzen) 
Inzake inbraken schuren en/of kelderboxen: 

• Die gebeurden in de Lijsterbesstraat en de Eikstraat. Deze zaken zijn in 
onderzoek. 

Inzake auto-inbraken: 
• In de Eikstraat is twee maal een ruit ingeslagen, waarbij een 

navigatiesysteem is verdwenen. 
• In de Berkstraat is een autoslot vernield, maar niets buit gemaakt. 

 
Bijzonderheden Lekboulevard (Yolanda van Elteren) 
Inzake auto’s: 

• Op 6 augustus zijn een voor- en achterkentekenplaat van een 
personenauto op de Vloedmonde gestolen. Hierbij zijn 2 verdachten 
aangehouden en ingesloten voor onderzoek. 

• Op 30 augustus is uit een auto een navigatiesysteem ontvreemd. 
Yolanda heeft niet aangegeven in welke straat dat gebeurde. 

Deze informatie is met WAAKS gedeeld. 
 
Yolanda meldt het volgende inzake overlast van motoren op de Lekboulevard: 
de politie ontving de afgelopen periode geen meldingen van overlast door 
motoren. Hierop is de afgelopen periode ook door de politie geïnvesteerd door 
steekproefsgewijs controles uit te voeren. (Aad deelt mee, dat er bij het 
wijkplatform wel weer klachten binnen kwamen. Deze komen bij hem onder het 
punt verkeersproblematiek Lekboulevard aan bod.) 
 
Verder meldt Yolanda dat eenden en ganzen veel schade aanrichten in de 
uiterwaarden tussen Lopik en Hagestein. Daarom zal, in opdracht van 
Rijkswaterstaat, in de periode september 2016 tot ergens in april 2017 iedere 
donderdag vanaf de Lek gejaagd worden op eenden en ganzen. (Aad zal dit 
punt in de rapportage later vanavond voorlezen als uitleg voor een punt van 
Cobie Smith.)  
 
Door afwezigheid van Marleen blijft het punt 2 openstaan op de actielijst van 18 
mei 2016: Marleen informeert bij Rianne Diepenveen naar de mogelijkheden 
voor een veiligheids-clinic voor HZL.  
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3. Mededelingen voorzitter 
• Voor een viswedstrijd rond de Rietput op 3 september is daar, net als 

vorig jaar, door deelnemers kaalslag gepleegd. Hans van Oort meldde 
dit aan Aad en Hans heeft het maandag 5 september gemeld via 14030. 
Ook de ingeschakelde politie zou het gebeuren bij 14030 melden. 
In opdracht van de gemeente was tevoren gesnoeid, maar de 
deelnemers vonden het niet voldoende en hebben het heft weer in eigen 
hand genomen. Vorig jaar waren er allerlei broedende vogels in het riet. 
Dat was dit jaar gelukkig niet het geval. Wel werden weer beschermde 
planten illegaal verwijderd 
Conny sprak een deelnemer van de visvereniging die tevens BOA is. 
Volgens die BOA hebben ze kleine plekken vrijgemaakt. 
Hierop zegt Aad dat, volgens Hans van Oort, het ook grotere plekken 
(meer dan 3 á 4 meter) betrof. 
Aad heeft het gebeurde doorgegeven aan Hans Adriani met het verzoek 
dit verder af te handelen. 

• Mieke en Aad hebben betreffende verkeersproblematiek en -overlast 
in de wijk Lekboulevard een agenda opgesteld en in mei een avond 
georganiseerd voor een breed overleg. Bij dat overleg waren verder 
betrokken: Arie, de wijkagent, 4 mensen van de gemeente, iemand van 
Rijkswaterstaat en diverse bewoners die de problemen ervaren. 
Natuurlijk konden de problemen niet in 1 avond worden opgelost, maar 
er wordt nu creatief, constructief en oplossingsgericht over nagedacht. 
Onder leiding van Gunther Creton, verkeersdeskundige van de 
gemeente, is een werkgroep ontstaan en wordt naar oplossingen voor 
enkele specifieke, complexe problemen gezocht. Begin oktober volgt 
weer een bijeenkomst van de werkgroep. 
Ondertussen: 
- worden metingen verricht op de Bovenmonde en de Lekboulevard, 

teneinde verkeersintensiteit en -snelheden in kaart te brengen; 
- hangen langs de Zandveldseweg, aan beide zijden tussen de Henri 

Dunantlaan en het stoplicht bij de tramhalte v.v., “Smiley’s” om 
automobilisten meer bewust te maken van hun snelheid; 

- is op de Lekboulevard, op de hoek bij de Jachtmonde, de bebording 
aangepast; 

- staat het fietspad op de Lekboulevard tussen het Zorgcentrum en de 
carpoolstrook op de nominatie om te worden voorzien van een rode 
toplaag; 

- controleert de politie steekproefsgewijs op (cross)motoren op 
bovengenoemd fietspad en in de Bossenwaard; 

- is de gele blokbelijning ter hoogte van de Veerweg bijgewerkt. 
Bovenaan de trap bij de Bakenmonde zullen afremmende maatregelen 
worden getroffen om hollende kinderen af te remmen alvorens over te 
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steken naar de speelnatuur. 
Rijkswaterstaat denkt samen met de gemeente te komen tot een degelijk 
hufterproef hek ter hoogte van de carpoolstrook, teneinde motoren en 
auto’s te weren van het fietspad tussen de carpoolstrook/Zandveldseweg 
en het Zorgcentrum v.v. 
Om geluidsoverlast  van (groepen) motorrijders op de Jachtmonde, 
Bovenmonde en het bewoonde deel van de Lekboulevard tegen te gaan, 
denkt Arie na over een nieuw te ontwerpen verkeersbord in de trant  van: 
“u bent te gast”, een bord dus om de bewustwording te bevorderen, dat 
o.a. net na de afslag van de Zandveldseweg aan het begin van de 
Jachtmonde kan worden geplaatst. 
Conny vraagt zich af of dergelijke borden zin hebben en denkt aan de 
kosten hiervoor. Arie meent dat dergelijke borden richting Lopik effect 
hebben. Aad vindt het hoe dan ook de moeite waard om het te proberen. 
Cobie Smith memoreert dat het paaltje bij de carpoolplaats is weg. 
Hierna leggen Arie en Chris uit waarom dat is gedaan door de gemeente: 
er zijn diverse ongelukken gebeurd met (brom)fietsers door zo’n paaltje 
en niet alleen op deze plek. Hier moet dus een andere maatregel worden 
getroffen en daar wordt aan gewerkt. 
In de volgende wijkkrant wordt ook aan bewoners gevraagd of zij ideeën 
hebben voor het nieuw te ontwerpen verkeersbord. 
Verder meldde Chris in de Eikstraat in toenemende mate geluidsoverlast 
te ervaren vanaf de Zandveldseweg door snel en veelvuldig schakelende 
motoren en meldde Conny dat zij het idee heeft dat de zogenaamde 
“groene golf” pas ervaren kan worden als iemand 80 km/u rijdt. 

• Aad heeft weer overlegd met zijn contacten bij Regiotram inzake het 
lelijke onderstation (elektriciteitshuisje) bij de tramhalte. Bij regiotram 
staat men nog steeds achter het idee, maar het geld is momenteel een 
probleem. Inmiddels is het onderstation weer beklad. Kruno is van 
mening dat een beginnend kunstenaar tegen vergoeding van de 
benodigde spuitbussen gratis het werk zal willen uitvoeren. Hierop meldt 
Aad dat ook met de gedachte wordt gespeeld om een soort prijsvraag uit 
te schrijven binnen HZL, maar dat de muren van het onderstation eerst 
gerenoveerd moeten worden. Voor dat laatste is momenteel nog geen 
geld gevonden bij Regiotram, maar de contactpersonen hebben de moed 
nog niet opgegeven. 

• Medio september komt het volgende Wijknieuws uit. Arie zorgt voor de 
distributie. Aad laat overzichten rondgaan met de inhoud. 

• Voor het evenement dat voorlopig nog Burendag heet en dat gepland 
stond in oktober is gekozen voor een nieuwe datum en wel 20 mei 2017. 
Dit omdat in Buurtplein Zuid op 8 oktober al een zogenaamde 
Lijfstyledag wordt gehouden en teveel evenementen vlak na elkaar 
“elkaar in de weg gaan zitten”.  
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Trekker van het evenement op 20 mei 2017 is Joyce. Wegens haar 
afwezigheid meldt Aad dat het proces op gang begint te komen, maar 
dat de naam van de dag nog niet vaststaat. (In het Wijknieuws wordt het 
neutraal “Lente-evenement” genoemd.) 

• Wegens groot succes in 2015 zal ook in december 2016 een 
Kerstmarkt worden georganiseerd. Vorig jaar was de Kerststal een 
groot succes voor de kleintjes en werd het koor “Amazing” ook zeer 
gewaardeerd. Arie en Bart geven zeer binnenkort de aanzet. Er wordt 
snel voor een datum gekozen. Conny heeft ook al haar inzet toegezegd. 

• Het thema “Veiligheid in de wijken en in en rond het huis” stagneert 
helaas. 

• Ook onze Groengroep stagneert nu trekker Hans van Oort zich om 
gezondheidsredenen heeft terug getrokken. 
Aad heeft Jan gevraagd of hij die taak van Hans over wil nemen. Jan wil 
hierover nadenken, maar doet nog geen toezeggingen. 

• Nu de Groengroep en Veiligheid stagneren wil Aad met het bestuur 
nadenken over het beleid van WPHZL. Er zijn meer zaken waarover 
nagedacht moet worden. Zo is de uitgave van de wijkkrant kostbaar en 
tijdrovend, terwijl die, zo ervaart Aad, lang niet door iedereen gelezen 
wordt. Er is dus de legitieme vraag of de wijkkrant wel een goed middel 
is. Recent hebben we, om onze communicatie hopelijk krachtiger te 
maken, een Facebook-pagina aangemaakt (met dank aan Chris!). 
Er zijn wel successen geboekt met initiatief nemende bewoners die 
werden begeleid door Els Reinking en die ook de hulp van het 
wijkplatform inschakelden. Hierover zal veel te lezen zijn in het 
Wijknieuws. Misschien moeten we in dit soort initiatieven meer energie 
en budget steken. 
Conny oppert dat andere wijkplatforms hun Wijknieuws meer met en 
door bewoners laten invullen, dat er vaker gewerkt wordt met plaatjes en 
dat er soms zelfs advertenties in staan. Hierop zegt Aad dat Conny op 
haar wenken wordt bediend aangezien in het komend Wijknieuws veel 
meer foto’s voorkomen. Het wordt daardoor wel dikker (16 pagina’s). En 
verder wordt al over advertentieverkoop nagedacht door Arie en wil Arie 
op zoek naar een goedkopere drukker. 
Kruno stelt voor de mensen die genieten van de successen als 
ambassadeurs voor WPHZL in te zetten en Conny vindt social media 
belangrijk. Gelukkig is de communicatiemogelijkheid met de bewoners 
dankzij Chris al uitgebreid met de Facebookpagina, die zeer actueel is. 
Overigens kwam Chris laatst met een aantal buren, die zeiden de 
Wijkkrant niet te kennen, tot de conclusie dat zij die wel degelijk hadden 
ontvangen en gelezen. 
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4. Notulen vergadering 29 juni 2016 
• Aad vraagt aan Micha n.a.v. actiepunt 14-3 van 6 april om een kaartje 

waarop de mogelijke plaatsen van bladkorven inzichtelijk zijn.  
Micha meldt dat nieuwe locaties op verzoek van bewoners kunnen 
worden aangepast en die kaartjes binnenkort weer worden gemaakt. Hij 
zorgt ervoor dat WPHZL deze kaartjes dan ook krijgt. 

• Actiepunt 14-7 van 6 april: Arie heeft helaas nog geen ideeën ontvangen 
voor een “Doe-dag” in de openbare ruimte. Micha vertelt dat iedereen 
een Doe-dag kan organiseren en dat de gemeente die kan faciliteren 
door bijvoorbeeld een korte snoeicursus, afvalruiming na afloop e.d. 
Via onze Facebookpagina en ook via Nextdoor zou een oproep kunnen 
worden gedaan.  

• De notulen zijn, met dank aan Hilbert, vastgesteld. 
 
 
 
5. Functieverandering Mieke Tulleken en Els Reinking 
Aad geeft het woord aan Mieke, omdat zij niet de hele vergadering zal 
meemaken. Zij is hier vanavond voor het laatst als wijkmanager voor HZL. 
De functies van wijkmanager en sociaal programmeur worden door de 
gemeente in heel Nieuwegein samengevoegd. De gedachte hierachter is dat 
men één aanspreekpunt wil voor de wijk, waardoor signaleringen vanuit de wijk 
gemakkelijker worden opgepakt en efficiënter en bedrijfsmatig kunnen worden 
verwerkt. 
Voltijdwerkers zoals Els krijgen 2 wijken toebedeeld. Els werkt voortaan o.a. in 
HZL. Mieke werkt deeltijd en gaat naar Zuilenstein/Huis De Geer/Blokhoeve 
(wat als 1 wijk wordt gezien bij de gemeente). Mieke gaat daar veel op sociaal 
gebied opzetten. 
De formele procedure loopt nog, maar de proefperiode is 1 september 2016 
ingegaan en duurt een jaar. De formele boodschap vanuit de gemeente volgt 
nog, evenals de nieuwe functietitel voor deze wijkcoördinatoren. 
Aad is het niet eens, noch blij, met de gang van zaken, maar Chris kan zich 
voorstellen dat de nieuwe indeling voor andere wijkplatformen misschien 
voordelen kan bieden. Volgens Mieke kan het in minder actieve wijkplatformen 
zeker een voordeel zijn dat er één aanspreekpunt is. 
Aad heeft morgen een kennismakingsgesprek met Ellie Liebregts, de gemeente 
secretaris, en zal dit onderwerp zeker met haar bespreken. En ook dat de 
gemeente het wijkplatformen niet te moeilijk moet maken (zoals dit jaar 
gebeurde met de omzetting van het wijkbudget naar een subsidie).  
Conny, die zowel ervaring heeft met het vorige wijkplatform als het huidige, 
vindt in ieder geval dat het huidige WPHZL veel voor elkaar krijgt en dat bij de 
gemeente meer wordt geluisterd. 
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Jan Huussen woont in de Anemoonstraat in Hoogzandveld en zegt dat zijn 
buurt, veelal in negatieve zin, verandert. Het gaat hier om sociale huurwoningen 
van waaruit de laatste tijd veel mensen die er lang woonden, verhuisden omdat 
zij de karakterverandering van hun buurt (door de veranderende 
bevolkingssamenstelling) niet langer willen meemaken. Jan denkt dat de 
nieuwe taak, van Els in dit geval, heel belangrijk zal zijn. 
Mieke meldt dat in Zuilenstein en Merwestein het project “Betere Buurten” is 
gestart: hierbij gaat het om een intensieve aanpak op sociaal vlak. Met 
wijkwethouder Hans Adriani is al besproken dat in de volgende ronde van het 
project ook Hoogzandveld en  een deel van Lekboulevard mee zou moeten 
draaien in dit project. 
Arie vraagt zich af of hier sprake is van: “onbekend maakt onbemind”. 
Jan Huussen meldt dat de politie regelmatig in de wijk is en dan voor de 
veiligheid met meerdere agenten komt opdraven. In een eerder stadium zijn 
Hans Adriani, Jan Huussen, Els en Aad al eens bij een speciaal door Franny 
Knuever geïnitieerde bewonersbijeenkomst geweest, waarbij bewoners 
welwillend waren mee te werken aan verbetering van de leefbaarheid. 
Inmiddels is een aantal van deze bewoners echter verhuisd, zo meldt Jan. 
Els haakt meteen aan: zij gaat met Jan Huussen samen de problematiek 
bespreken. 
Conny, ook woonachtig in HZ, benadrukt dat er ook positieve mensen wonen. 
 
Mieke heeft haar werkzaamheden betreffende HZL, zoals de carpoolstrook, 
overgedragen aan Els. 
 
Aad dankt Mieke, namens WPHZL, voor de prettige, soepele en vlotte 
samenwerking en wenst haar veel succes met haar nieuwe functie in 
Nieuwegein Noord. Zoals eerder gemeld blijft Mieke niet de hele avond, maar 
zij blijft toch nog even deelnemen aan deze vergadering, die zij later onder 
dankzegging en applaus verlaat. 
 
 
 
6. Beheer en projecten in HZL 

• Mieke heeft de verlichting in de Lijsterbestunnel gecheckt. Die is 
volledig naar wens. Chris beaamt dit: hij trekt tegenwoordig met 
zonnebril door de tunnel. 

• Marja Stockmann, een bewoonster van de Bovenmonde heeft met nog 
wat buren bij de gemeente en WPHZL rattenoverlast aanhangig 
gemaakt. Honderd bewoners van de Bovenmonde, Klippermonde, 
Lijsterbesstraat en Iepstraat hebben een handtekeningactie ondertekend, 
die vervolgens door Marja naar het gemeentehuis (Hans Adriani) is 
verstuurd. Vanavond zijn Anja Schalij en Monique van den Ende van de 
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Bovenmonde aangeschoven om de ernst van de zaak te benadrukken. 
Inmiddels zet Els zich vol in voor, of eigenlijk tegen, dit probleem. 
Els vertelt dat de concentraties van ratten voornamelijk zijn tussen het 
landje bij de balkenloods, waar 6 geiten en 1 pony dagelijks overvloedig 
gevoerd worden en daar waar eenden gevoerd worden nabij de 
Jachtmonde v.v. 
De eigenaresse van de geiten en de pony huurt het stuk grond. 
De eigenaresse van de grond was bekend met het rattenprobleem. Zij 
heeft in april jl. hierover een aangetekende brief naar de huurster 
gestuurd. Sindsdien is er echter niets veranderd. 
Gisteren heeft Els, in haar nieuwe functie als coördinator, binnen de 
gemeente afgesproken dat het probleem drastisch moet worden 
aangepakt. John Zuurhout (nu van Accuraat, maar voorheen een collega 
binnen de gemeente) was al eerder ingeschakeld door de bewoners van 
de Bovenmonde en de gemeente. Het enige middel waarmee John 
Zuurhout mag werken, zijn vangpijpen, maar daar gaan de ratten niet in 
als er veel voedsel te vinden is op het landje en bij de vijver/sloten. 
Er wordt momenteel druk gezocht naar een andere locatie voor de geiten 
en pony. De eigenaresse van de dieren heeft haar medewerking 
toegezegd. Vrijdagmiddag 9 september 2017 zal John Zuurhout, nog niet 
geactiveerde, vangpijpen plaatsen. Deze moeten een aantal dagen 
blijven liggen om de ratten eraan te laten wennen. John Zuurhout hoopt 
daarna met een week of drie aardig terrein te hebben gewonnen op de 
ratten door middel van geactiveerde vangpijpen. 
Na overleg met Anja en Monique gaat Els een buurtbericht maken, dat 
wordt verspreid in de Bovenmonde, Klippermonde, (en delen van) de 
Lijsterbesstraat en de Iepstraat. 
Els en Mieke hebben in het verzorgingshuis gesproken met de dame die 
regelmatig een heel brood kocht om eenden te voeren. Deze dame 
heeft, na uitleg over het rattenprobleem, beloofd de eenden niet meer te 
zullen voeren. Om haar daaraan te helpen herinneren, heeft het hoofd 
van de verzorging van het huis een e-mail met de gemaakte afspraken 
geprint en bij de dame in de kamer opgehangen. 
Anja en Monique zijn opgelucht dat het probleem nu grondig wordt 
aangepakt. 
Conny wil weten wat er met het landje gaat gebeuren en Kruno vraagt 
hoe diervriendelijk het transport van de geiten en pony verloopt en of het 
rattenprobleem nu niet wordt verplaatst naar een nieuwe locatie. 
Els: “Voorlopig wordt de rattenplaag op het landje aangepakt. Wat de 
eigenaresse van de grond daarna met het landje gaat doen is nog 
onbekend. Het transport wordt goed begeleid door medewerkers van de 
gemeente en moet voldoen aan de geldende wet- en regelgeving over 
transport van geiten en pony’s. Het is belangrijk dat, met medewerking 
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van de omwonenden, er geen voer in de tuinen blijft liggen. De  
plaagdierbestrijder zorgt er vervolgens voor dat het rattenprobleem zich 
niet zal verplaatsen.” 

• Afvalbakkenpilot (Micha Giltay) 
Jan Huussen, bewoner van Hoogzandveld benadrukt dat hij het 
zwerfafval op het pleintje  en in de omgeving van zijn woning ziet 
toenemen nu de afvalbak van het pleintje is verwijderd. Als er voorheen 
toch vuil lag raapte hij het, in het voorbij gaan, op en gooide het zelf in de 
afvalbak. Dat is nu dus niet meer mogelijk. 
Micha vertelt dat het om een proef van een jaar gaat. Zo’n proef 
tussentijds bijstellen vertroebelt het beeld. Er worden vooralsnog tot  
mei 2017 geen bakken teruggeplaatst. Metingen laten zien dat het 
zwerfafval niet toeneemt. De proef is geen bezuinigingsactie, maar wil 
een gedragsverandering bewerkstelligen. Als locaties rommelig worden, 
dan adviseert Micha bewoners dit te melden aan de gemeente, zodat er 
dan vaker wordt gecontroleerd. 
Ook Arie en Cobie vinden dat het rommeliger wordt, mede door 
zwerfafval en doordat er te weinig wordt gemaaid in woonwijken. 
Op veel plaatsen zijn bovendien hondenbakken weggehaald, o.a. bij de 
pont, de boerderij aan de Bovenmonde (voorheen van Van Hilten) en op 
de Lekboulevard langs het fietspad. 
Conny vindt dat hondenbakken vaak op onlogische plekken staan. 
Micha is verbaasd dat hondenbakken weg zijn en gaat dit onderzoeken. 
Verder meldt Micha dat ruw gras 1 x per jaar wordt gemaaid. Sommige 
buitengebieden, zoals Plettenburg, worden beheerd door Rijkswaterstaat 
en zij voeren een ander beleid. 
Voor meldingen over toegenomen zwerfafval kan iedereen terecht bij 
Samendoen@nieuwegein, het e-loket voor melding openbare ruimte 
(MOR) of bellen naar 14030. 
Chris meldt nog dat de pilot genoegzaam is gecommuniceerd in de 
wijkkrant, op de website en op Facebook. 

• Zoeken naar structureel terugkerende meldingen bij 14030 en MOR, 
als onderdeel van de reguliere onderhoudsplanning door Micha is 
momenteel niet te doen. Er is een nieuw query-programma (Cognos) 
voor de gemeente in de planning. Misschien dat dat daarvoor wel 
geschikt is. 
Joke vertelt, dat zij door het jaar heen diverse keren bij 14030 meldt dat 
de trappen aan de Lekboulevard en de Jachtmonde te veel begroeid 
raken en daardoor glad zijn bij nat weer. Na zo’n melding wordt het 
keurig opgelost, maar Joke zou graag een definitieve oplossing zien voor 
dit probleem. Zij noemt als voorbeeld het dichtmetselen van de kieren in 
de trappen. Micha gaat zich buigen over deze structurele klacht. 
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• Waterbeschoeiingen Waterlelie (punt van Bas van Meegen; Micha) 
Micha heeft dit onderzocht en is tot de conclusie gekomen dat het 
onderhoud van de door Bas van Meegen bedoelde beschoeiing de 
verantwoordelijkheid van de bewoners is. Maar, als in de nabijheid ook 
beschoeiing is die onder verantwoordelijkheid van de gemeente valt, dan 
kan altijd toegewerkt worden naar samenwerking tussen gemeente en 
bewoners. 

• Micha heeft de speelplaats aan de Weegbree beoordeeld op 
veiligheid (zaaknr. 592693, Bas van Meegen). Micha vond het wel 
meevallen. Het speelplaatsje ligt er al heel lang verdiept en wordt niet op 
korte termijn aangepakt. Dat gebeurt pas als het aan de beurt is voor 
onderhoud. 

• Inhoudelijke update jaarplannen Openbaar Domein 
- De reconstructie van de Lupinestraat is afgerond. Het is een duidelijk 
verkeersbeeld geworden, met name ook bij de aansluiting met het 
fietspad langs de Waterbies. 
- Herbestratingswerkzaamheden op de Reigersbek zijn klaar. 
Herbestratingswerkzaamheden van de wijk eromheen zijn uitgesteld. 
- De aanbesteding voor de vervanging van de brug aan de Wilgenroos 
loopt. Uitvoering zal plaatsvinden in 2017. 
- De voorbereidende werkzaamheden betreffende het onderhoud in de 
bospercelen bij de Kromme IJssel (Wilgenroos/Geinoord) lopen volgens 
planning. 
- Vervanging van aantal lichtmasten aan de Jachtmonde, Ankermonde, 
Kiezelmonde en Veermonde is nog in een voorbereidend stadium. 
Arie vraagt of een bewoner een verzoek kan doen om een lichtmast te 
verplaatsen, waardoor parkeren eenvoudiger wordt. Micha antwoordt dat 
zo’n verzoek via de MOR kan worden ingediend, maar dat de kosten 
vermoedelijk voor de bewoner zijn. 
- De geluidsschermen die langs de ‘sGravenhoutseweg en de 
Zandveldseweg moeten komen, zijn aanbesteed. Medio november wordt 
gestart met plaatsing. 

• Inzake klachten over onkruidbestrijding meldt Micha dat er achterstand 
is, die o.a. komt door het groeizame weer. Hij las recent een oproep in 
het blad van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten vooral coulant 
te zijn jegens aannemers die de onkruidbestrijding uitvoeren. Als de 
aannemers nu beboet worden voor achterstallig onderhoud zal dat 
immers een negatief effect hebben op de prijsbepaling voor toekomstige 
contracten. Noch de gemeente, noch de aannemers konden dit 
groeizame weer zien aankomen. 
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Toen ging er helaas even iets mis met het opslaan van de notulen, waardoor 
Joke een stukje notulen mist. Excuus daarvoor! 
Wie weet wat er mist, mag het zeggen. 
 
7. Punten Cobie Smith en Jan Huussen 

• Het punt van Jan Huussen over de afvalbakken is al bij punt 6 
behandeld. 

• In de Bossenwaard aan de Lekboulevard is een hangplek ontstaan, 
waar een hoop troep is achtergelaten. Cobie heeft een hoop opgeruimd, 
maar er ligt nog glas. Het is Cobie onduidelijk wie het gebied beheert en 
er worden tot nu toe weinig kinderen gesignaleerd. 
Het beheer van het honden-uitlaatveld en de speelplaats vallen onder de 
gemeente. Aad zegt dat het gebied nog een beetje moet worden ontdekt 
door kinderen. De onduidelijkheid over wie de troep moet opruimen zal 
worden besproken in het volgende reguliere overleg over deze 
beheerszaken tussen gemeente en Rijkswaterstaat. 

• Aangaande gemotoriseerd verkeer op het fietspad op de 
Lekboulevard tussen de A2 en het Zorgcentrum is steekproefsgewijs 
door de politie gecontroleerd, zo laat Yolanda weten in haar rapportage. 
Yolanda meldt ook dat bij de politie sinds 29 juni geen meldingen meer 
zijn binnengekomen. 
Cobie ziet echter nog regelmatig motoren en auto’s over het fietspad 
rijden. Het advies is: vooral melden bij politie en 14030. 
Aad zegt dat dit probleem hopelijk oplost met de door RWS te ontwerpen 
afsluiting bij de carpoolstrook. 

• Cobie is geschrokken van schoten die recent op een vroege ochtend 
werden gelost vanuit een bootje op de Lek. Zij heeft dit ook bij de politie 
gemeld.  
Het betreft het afschieten van ganzen en eenden, zo leest Aad voor uit 
de politierapportage: “Yolanda meldt dat eenden en ganzen veel schade 
aanrichten in de uiterwaarden tussen Lopik en Hagestein. Daarom zal, in 
opdracht van Rijkswaterstaat, in de periode september 2016 tot ergens 
in april 2017 iedere donderdag vanaf de Lek gejaagd worden op eenden 
en ganzen”. 
Cobie is het er niet mee eens en vindt de gang van zaken gevaarlijk voor 
hondenuitlaters die al vroeg in het gebied zijn. Arie verwacht dat de 
jagers het verschil tussen een gans en een mens wel zien. 
Verder laat Micha weten dat voor het beheer van het gebied een 
Europese aanbesteding loopt en dat de toekomstige beheerder beslist 
over mogelijke grazers. 
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7. Groenstructuurplan gemeente  
Kruno is, op verzoek van Aad, bij de vergadering over het Groenstructuurplan 
geweest. Conny en Hilbert waren daar overigens ook vanwege hun eigen 
interesses. 
Kruno vertelt dat het hier om een algemeen plan ging. Op stedelijk niveau is er 
ook een plan aangewezen. Bewoners mochten op wijkniveau wat aandragen. 
Bewoners hadden tevoren de indruk dat zij bijvoorbeeld ook over huizenbouw 
zouden mogen meebeslissen, maar dat was niet zo. 
Kruno vindt het een uitdaging om zich te verplaatsen en te verdiepen in de 
geboden materie. 
Chris benadrukt, met ervaringen vanuit zijn vroegere Raadslidmaatschap, dat 
dit nog zeer abstracte plannen zijn die, stukje voor stukje, in de toekomst 
concreter zullen worden. 
Omdat de materie zo ingewikkeld is, vraagt Joke aan Hilbert of hij hierover een 
stukje voor de notulen wil schrijven. Hilbert zegt dat gelukkig toe. Zie hier: 
Kruno en Conny hebben de bijeenkomst van de gemeente op 6 september jl. 
bezocht over het Groenstructuurplan. Het was de eerste bijeenkomst met 
bewoners. Wethouder Snoeren zei in zijn welkomstwoord dat Nieuwegein streeft 
naar het behoud en verdere ontwikkeling van een kwalitatief goede en goed 
beheerbare groenstructuur waarin alle functies een plaats krijgen. Het openbaar 
groen staat steeds vaker onder druk door allerlei ontwikkelingen. In de onlangs 
vastgestelde Toekomstvisie van Nieuwegein 2025, komt het belang dat bewoners 
aan groen hechten naar voren. 
 
Bewoners willen fijn en in het groen wonen. Het is ook belangrijk voor 
klimaatadaptatie (voorzorgsmaatregelen voor klimaatverandering), gezondheid en 
welbevinden. Maar er is ook behoefte aan woningbouw, meer parkeren, uitbreiding 
van bedrijven, inwoners die meer groen bij hun tuin willen trekken. Het 
Groenstructuurplan biedt kaders en uitgangspunten voor het afwegen van 
veranderingen in het openbaar gebied en een visie voor de lange termijn. Aldus 
besluit de wethouder zijn welkomstwoord voor de aanwezigen uit heel veel 
organisaties en als bewoner. 
 
Vervolgens wordt uitgelegd dat de aanwezigen in een paar groepen worden 
verdeeld om de voorbereiding die door de gemeente al is gedaan, te bespreken. Die 
voorbereiding is verwerkt in een 2-tal kaarten. Eentje met lijnen (diverse soorten 
wegen) en in vlakken (diverse soorten groen). Deze worden later tot één kaart 
samengevoegd. Daarop worden de EVZ (Ecologische Verbindings Zones) duidelijk. 
Op die manier kun je de verdere realisatie en beheer van de Nieuwegeinse 
Groenstructuur volgen maar het ook verdedigen tegen aanspraken daarop door 
andere belangen zoals bijvoorbeeld woningbouw. 
 
Kruno en Conny hadden graag van te voren meer informatie gehad. De vele nieuwe 
begrippen bij de vlakkenkaart als gebruikersgroen, stapstenen, aankledingsgroen, 
(groene) haarvaten vergden op zich al de nodige energie om te begrijpen, laat 
staan te verwerken naar het kaartmateriaal. De lijnenkaart met de ingetekende 
wegen, watergangen, cultuurhistorie en ecologische elementen was wat beter te 
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begrijpen. Maar om dan een groenstructuur (bijvoorbeeld rijen bomen) aan de 
functie van een weg te koppelen (hoofdwegen met een middenberm met bomen en 
in de beide bermen ook bomen) viel ook niet mee. Samenvattend gaven ze aan dat 
het leuk en nuttig is om over deze materie te praten met anderen en hun ideeën te 
vernemen. Kruno zei dat het jammer is dat de uitnodiging de indruk wekte dat het 
om bijvoorbeeld concrete woningbouw zou gaan. De projectgroep van de gemeente 
gaat de resultaten verwerken in het Groenstructuurplan in nauw overleg met een 
groepje nauw betrokken bewoners. Die konden zich na afloop hiervoor aanmelden. 
Nb. Hilbert heeft dit gedaan. 
 
 
 
8. Kinderspeelplaatsen (Bart/Hilbert) 
Hilbert en Bart delen een A4 uit waarop zij een stuk geschiedenis van het 
gemeentelijk beleid ten aanzien van kinderspeelplaatsen vanaf de jaren 70 in 
de vorige eeuw hebben geschetst, hun bevindingen beschrijven en een tweetal 
voorstellen doen. Zie: bijlage 2. 
In 2014 waren de speelvoorzieningen en de hoeveelheid speeltuigen in HZL op 
peil, maar deze moeten wel worden bijgehouden. Bart ziet in zijn directe 
woonomgeving een toename van kinderen tussen 0 en 5 jaar oud. Dit wordt 
onderbouwd door gemeentelijke informatie. 
Hilbert en Bart vinden het belangrijk dat de hoeveelheid speeltoestellen in takt 
blijft en willen dit in het wijkplatform monitoren. Ook willen zij met de gemeente 
overleggen of het mogelijk is dat op sommige plekken in de wijken tijdelijk een 
voorziening, bijvoorbeeld een wipkip kan worden geplaatst, die dan door 
omwonenden wordt bijgehouden. 
Els meldt dat 2,5 speelvoorziening voor 71 kinderen de norm is. Zij vraagt 
Hilbert en Bart eerst in kaart te brengen wat men wil, waar men het wil en of de 
buurt het erover eens is. 
Hilbert zal Els informatie geven over een aantal straten, zodat Els kan uitzoeken 
hoeveel kinderen daar wonen. Dat moet dan uitgangspunt zijn voor de planning. 
Bewoners in die straten moeten zeker worden betrokken bij de ontwikkelingen, 
aldus Els. 
 
 
 
9. Proevtuin  
Jan Bollen meldt dat in de loop van augustus de helft van het perceel is 
gefreesd en beplant met rucola en andijvie. De rest van het perceel is ingezaaid 
met winterrogge, dat kan dienen als bodemverbeteraar en eten voor o.a. de 
dieren op de kinderboerderij. 
Jan vertelt dat hij, om de Proevtuin mogelijk te maken, als vertegenwoordiger 
van WPHZL in het bestuur van de Proevtuin is gestapt. Maar daar vindt men nu 
dat ook hij de schop in de grond moet steken en dat dat toch niet de  bedoeling 
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was. Dat is Aad volledig met hem eens. 
 
 
 
10.Wijkschouw 
Omdat door het vertrek van Hans van Oort de totstandkoming van de 
Groengroep stagneert, slaan we dit onderwerp over. Het is op dit moment de 
vraag of we een wijkschouw kwantitatief en kwalitatief kunnen bemensen. Ook 
is het de vraag of een wijkschouw in eventueel nieuw beleid van WPHZL nog 
past.  
 
 
 
11. Groengroep en “groenwandeling” met gids op Lijfstyledag van  
8 oktober 2016 
Aad heeft Jan Bollen gevraagd de Groengroep te trekken. Jan denkt erover na. 
Kruno en Conny willen graag deelnemen aan de Groengroep. 
 
Aad woont de vergaderingen voor de Lijfstyledag bij en kreeg het verzoek of 
WPHZL een zogenaamde “groenwandeling” met gids wil/kan organiseren. Te 
denken valt aan een wandeling door de Bossenwaard of langs de Rietput of bij 
het IJsselbos,  langs Wilgenroos/Geinoord. Aad noemt ook het gebied in de 
bocht bij de aansluiting A2 richting Amsterdam, waar hij vorig jaar bij de 
wijkschouw zijn ogen heeft uitgekeken. 
Maar wie kan zo’n rondleiding leiden? Jan acht zich onvoldoende deskundig. 
Conny heeft Aad onlangs in (schriftelijk) contact gebracht met dhr. Tenger, die 
in Hoogzandveld woont en zich bezighoudt met macrofotografie van wilde 
planten, beestjes  en zwammen in Nieuwegein. De foto’s publiceert hij op zijn 
website: www.natuurnieuwegein.nl. Dhr. Tenger weet ook veel van de 
geschiedenis van Nieuwegein. Aad heeft nog geen reactie op zijn e-mail 
gekregen, maar dhr. Tenger heeft wel tegen Conny gezegd belangstelling te 
hebben voor de Groengroep. Aad wil binnenkort, samen met Conny,  met dhr. 
Tenger gaan praten en hem vragen of hij een “groenwandeling” wil leiden op 8 
oktober 2016. 
(Er is enige verwarring over de mnaam van deze groendeskundige”Tenger of 
Lenger.) 
 
 
 
12.Toegankelijkheid Buurtplein Zuid  
Hans Adriani heeft laten weten, dat er geen ontwikkelingen zijn te melden en 
dat later deze maand een nieuwe bespreking plaats zal vinden. 
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13.Rondvraag 
• Chris: tijdens “Vreeswijkvolvaart” zijn delen van Lekboulevard en 

Hoogzandveld totaal afgezet, terwijl WPHZL daarvan niet op de hoogte 
werd gesteld. 
Aad gaat in gesprek met de voorzitter van de activiteitencommissie 
Vreeswijk, waarom hierover niet met WPHZL is gesproken. 

• Conny: Herman Westland, Senior Beheerstechnisch Medewerker van de 
gemeente, is geschrokken van het weggehaalde populierenbos en heeft 
toegezegd dat het maaibeleid wordt opgepakt. Het gevonden wrak van 
een fiets is gelijk de dag na haar ronde met Herman Westland 
weggehaald. Conny vindt het belangrijk dat de bewoners worden 
betrokken bij de gang van zaken en blijft erop hameren dat 
wantoestanden moeten worden gemeld bij 14030. 
Tijdens de eerstvolgende wijkschouw wil Conny graag de groenstrook 
achter de Anemoonstraat bezoeken/bespreken, alsmede de nieuwe 
speelplaats in de Violier. 

• Hilbert vernam via een buurman over een man met twee honden die in 
de nieuwbouw van de Lotustuin een slaapplek heeft. Anja meldt hierop, 
dat over deze man verschillende verhalen de ronde doen en dat het 
mogelijk om een Duitser gaat. 
Hilbert zegt het te zullen melden aan de wijkagent, waarop Conny hem 
ook attent maakt op het “meldpunt GGD”. 

• Nog een laatste opmerking van Chris: recent reed een donkere VW Golf 
met 2 jonge jongens met een noodvaart door de fietstunnel nabij zijn 
huis. Chris had de indruk dat die gasten op zoek waren naar een snelle 
vluchtroute (voor een te plannen plofkraak?). Chris heeft kenteken 
genoteerd. 

 
 
 
14.Sluiting 
Om 22.35 dankt Aad alle aanwezigen voor hun aandacht en inbreng en meldt 
hij dat de volgende vergadering op 12 oktober 2016 zal zijn en dat nu aan de 
bar nog kort geborreld kan worden. 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. Deelnemerslijst 7 september 2016 
2. Geschiedenis en voorstel betreffende speelvoorzieningen 
3. Actielijst per 7 september 2016 
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Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 7 september 2016 
 
Naam Rol aanwezig 

ja/nee 
Aad Koedijk Voorzitter ja 
Arie den Oudsten Secretaris ja 
Chris Bouws Penningmeester ja 
Conny van der Wal Lid ja 
Jan Bollen Lid ja 
Bart van Roosmaelen Lid ja 
Joyce van Tuyl Lid nee 
Kruno Donkers Vrijwilliger ja 
Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur ja 
Joke Koedijk Vrijwilliger/notuliste ja 
Hans Adriani Wijkwethouder nee 
Micha Giltay Accountmanager Openbaar Domein ja 
Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein ja 
Els Reinking Sociaal Programmeur Nieuwegein ja 
Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld nee 
Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard nee 
Pieter Kwantes D’66 ja 
Jan Huussen Bewoner Hoogzandveld ja 
Monique van den Ende Bewoonster Lekboulevard ja 
Anja Schalij Bewoonster Lekboulevard ja 
Cobie Smith Bewoonster Lekboulevard ja 
(Sommige aanwezigen waren 
gedeeltelijk aanwezig) 

  

 
 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2016: 
13 januari            geweest 7 september                geweest 
17 februari           geweest 12 oktober 
6 april                  geweest 30 november 
18 mei                 geweest  
29 juni                 geweest 2017: 25 januari 
 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen 
er overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners 
kunnen onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen 
de vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt 
op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2: Geschiedenis en voorstel betreffende speelvoorzieningen  
 
Voorstel voor het omgaan met speelvoorzieningen in HZL  
oor Bart en Hilbert 
 
Eerst een terugblik 
Bij de bouw van de nieuwe wijken in Nieuwegein in de jaren 70 en later werden 
overal speelplaatsen uit de grond gestampd. Kenmerken was de korte afstand van 
de woningen; ongeveer 50 tot 75 meter. Er was nog weinig groen dus het was een 
leuke opvulling van de openbare ruimte. De korte afstand was nuttig omdat er veel 
gezinnen woonden met jonge kinderen; meestal tot een jaar of zes.  
 
Na een jaar of 5 werden de eerste zandbakken verwijderd. De reden ligt voor de 
hand; honden en katten en klaagende bewoners. En daar kwamen gras en/of 
struiken voor terug. Zo nu en dan verdween er een speelwerkje, het was of 
zichtbaar stuk of niet meer veilig om te gebruiken. 
 
In de jaren 90 werd er door de gemeenteraad een beleid voor de 
speelvoorzieningen opgesteld. Nieuwegein kwam in een nieuwe groeifase waarin 
ook minder financiën beschikbaar waren. En er was een behoorlijke achterstand in 
het onderhoud. Gevolg veel speeltoestellen werden afgevoerd en niet vervangen.  
Uiteindelijk bleven de nu bestaande speelvoorzieningen over. 
 
Door initiatief van een 4-tal wijkplatforms kwam in 2012 voor een periode van 4 
jaar een bedrag van € 1 miljoen beschikbaar om de kwaliteit van de 
speelvoorzieningen en de hoeveelheid speeltuigen op peil te brengen. eren. Dit 
traject werd in 2014 afgesloten. Een inventarisatie leerde dat in HZL, meer ook in 
vele andere wijken, dat bewoners veel belang hechten aan speelvoorzieningen.  
 
Zoals gebruikelijk werd aan de omwonenden om hun mening gevraagd. Aan de 
Anjerhof werd een voorstel om een basketbalveld aan te leggen door de oudere 
bewoners afgewezen. Aan de Kamperfoelie werd een grote schommelvoorzieningen 
verplaatst naar een andere locatie en vervangen door een andere voorziening. 
Oudere bewoners hebben dus een andere kijk op hun leefomgeving dan jongere, 
maar gelukkig lukte het ook vaak om beide partijen tot elkaar te brengen.  
  
Dit jaar werd een, mogelijke, gewijzigde aanpak van de gemeente Nieuwegein 
duidelijk. Wanneer bewoners met een vraag om uitbreiding van of verbetering van 
bestaande speelvoorzieningen kwamen werd gevraagd wat ze zelf wilden bijdragen. 
Aan de Getijdenmonde  werd het een crowdfundingsproject. 
 
In het project Betere Buurten van de gemeente Nieuwegein werden de 
speelvoorzieningen ook onderwerp van verbetering. Het toont het belang dat 
bewoners aan speelvoorzieningen hechten. Maar ook in bouwprojecten van de 
gemeente werd het een object om bewoners mee te krijgen in de plannen; locatie 
Prof. Dr. Hesselaan.  
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Hoe nu verder? 
 
1. Inleiding 
De aanleiding was een vraag van Bart om in zijn directe woonomgeving een 
speelvoorziening voor de kleine kinderen te hebben. Het is erg druk met parkeren 
van auto’s (te weinig parkeerplaatsen) dus een rustig stekje is op zijn plaats. 
Bovendien wonen daar veel kleine kinderen waarvoor de afstand naar de regulieren 
speelplaatsen te ver is.  
 
Afgesproken werd dat Bart en Hilbert een voorzet zouden geven. In de vorige 
vergadering werd een terugblik gegeven op het in 2014 afgesloten project met als 
inzet een investering van € 1 miljoen voor speelvoorzieningen. De gemeente 
verstrekte een nieuw overzicht van groepen van bewoners (naar leeftijden) in de 
verschillende buurten. Er zijn wat verschuivingen in aantallen tussen de 
leeftijdsgroepen en soms een kleine toename van kinderen. Maar weer te weinig 
om direct in actie te komen; als dat al zou kunnen. 
 
In de bijlage wordt een korte terugblik gegeven om de speelvoorzieningen in 
Nieuwegein door de jaren heen. 
  
2. Wat zijn zaken om aandacht te geven? 
a. het belang om de hoeveelheid speelvoorzieningen in stand te houden met 
    inachtneming van de koppeling aan de aanwezige kinderen; 
b. het belang dat bewoners aan speelvoorzieningen in hun buurt hechten; 
    vooral bij kleine kinderen.  
c. het belang van speelvoorzieningen, in brede zin, bij woningbouw en de 
    inrichting van de openbare ruimte, vooral ter bevordering van de  
    leefbaarheid.  
d. de relatie tussen de aantallen kinderen en de aanwezige, op peil 
    gebrachte, aantallen speelvoorzieningen; dus afgekeurde toestellen 
    (direct) vervangen; zie toestanden in de gemeente De Stichtse Vecht. 
e. in kaart brengen van de aantallen speeltoestellen per speelplaats/locatie. 
f. nadenken over een mogelijkheid om binnen de totaliteit van 
    speelvoorzieningen, tijdelijk op een kleine locatie één of twee speeltuigen 
    voor kleine kinderen te plaatsen en die te laten beheren (zelfbeheer idee) 
    door bewoners. 
g. de werkwijze om bewoners bij wensen die boven de normstelling uitgaan 
    “te laten bijdragen”, stimuleren. 
 
3. Voorstel voor een vervolg 
Het hiervoor vermelde vraagt om het stellen van prioriteiten. Wij stellen een 2-tal 
voor: 
1. het in kaart van de huidige situatie zodat het WPHZL overzicht heeft; 
   zie punt 2a. 
2. mogelijkheden onderzoeken om punt 2f tot realisatie te brengen. 
NB dit is flexibel omgaan met speeltuigen binnen het aanwezige totaal. 
 
Bart en Hilbert 
1 september 2016 
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Bijlage 3 (N.B. De grijze afspraken/acties uit de versie van 18 mei 2016 zijn uit 
dit overzicht verwijderd om de omvang van de lijst terug te brengen.( 
 
 
 
Afsprakenlijst overleg WPHZL overgenomen uit 2015 
Agendapunt/ 
Volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

20 mei 2015/ 
7.12 

Actiehouder: Hans Adriani 
Op 5 juni 2015 is er een overleg tussen 
Moorland, MOvactor, Gemeente Nieuwegein 
over de problemen met de toegankelijk van het 
Buurt- en Zorgplein Zuid geweest. 9/9: gesprek 
is niet doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. 
Hilbert komt met een verslagje. 
14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft 
voorstel gedaan voor een oprit aan de voorzijde 
van het pand. 
17/2/2016: MOvactor laat liftje aanpassen. 
17/2/2016: Els (maart 2016) technische 
uitwerking en kostenraming toegankelijkheid 
Buurtplein Zuid voorkant en achterkant. 
6/4/2016: Hilbert na de liftaanpassing wordt de 
periode tot september 2016 benut om het 
gebruik te evalueren. Daarna beslissen over 
verdere stappen. 
18/5/2016: op 13 september 2016 is de 
evaluatiebijeenkomst van de toegankelijkheid 
29/6/2016: Liftje is aangepast 

Loopt door 

14 oktober 2015/ 
1b-3 
 

Aad gaat de huidige groep voor de 
verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 
Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in 
nauwe samenwerking met Mieke Tulleken 
uitbreiden met wat meer bewoners, de politie 
(wijkagent?), Rijkswaterstaat en eventueel 
andere vertegenwoordigers van de gemeente 
om de verdere aanpak te bespreken en in 
werking te krijgen. 
18/5/2016: De doorstartbijeenkomst is op 23 mei 
in de vorm van een brede samenspraak. 
RWS denkt inmiddels na over afscherming van 
auto- en motorverkeer op de Zandveldseweg 
naar de Lekboulevard bij de carpoolplaats en 

Loopt door 
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overlegt dit met de gemeente. Hier moeten ook 
“remmende” doorgangen voor voetgangers 
komen vanaf de carpoolplaats en de 
Bakenmonde 
In augustus komt en werkgroep van Günther 
Creton bijeen om wat ingewikkelde problemen 
verder op te pakken en te bekijken of we 
(WPHZL, bewoners, gemeente) creatief en 
constructief oplossingen voor kunnen 
ontwerpen. 
De volgende bijeenkomst is 12 oktober.  

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig 
terugkerende meldingen krijgt, die dus structureel 
moeten worden aangepakt. 

Loopt door; 
wacht op 
Cognos 

5 Chris: JOP-bijdrage overmaken na plaatsing en na 
ontvangst factuur (gemeente) 

Afgehandeld 

6 Arie: najaar 2016 eventuele kerstmarkt 
voorbespreken, Arie start het traject op (met Bart) 

september/ 
oktober 

7 Micha Giltay: toegankelijkheid bosperceel 
Wilgenroos/Geinoord tijdens kap- en snoeiwerk 
bespreken binnen gemeente 

Afgewikkeld; 
aannemers 
kennen de 
lastige 
aspecten 
voor de 
aanpak van 
het werk 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 6 april 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

2 In wijknieuws een artikel opnemen over: hoe 
herken bv hennepkwekerij in een woning 
18/5/2016: Aad schrijft dit. 

Is gebeurd 
(augustus) 

3. Opmerkingen over projectkaart deel Openbaar 
Domein doorgeven aan Micha 

afgedaan 
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3b4 Proberen een oplossing te vinden voor het 
honden-uitlaatprobleem/hondenpoep grasveld 
Bovenmonde bij de “boerderij”. 
Weerbarstig onderwerp zonder veel wil om iets te 
doen. 
Punt wordt hoewel een oplossing onduidelijk is, 
toch worden aangehouden. 

Afgevoerd 
(augustus) 

9 Bart en Hilbert gaan zich beraden over 
kinderspeelplaatsen. Zij zullen aan Els locaties 
doorgeven waar ze een speelvoorziening wenselijk 
en mogelijk achten. Els zal dan uitzoeken hoeveel 
kinderen rond die locatie wonen. 

loopt 

14-2 In wijknieuws artikel over snoeibeleid gemeente 
opnemen. Auteur: Micha Giltay 

Artikel is 
beschikbaar 

14-3 Komt kaartje waarop plaatsing bladkorven worden 
vermeld; Micha 

loopt 

14-7 Ideeën voor Doe-dag(deel) openbare ruimte 
indienen bij Arie 

loopt 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 18 mei 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

2 Marleen van Velzen informeert bij Rianne 
Diepenveen naar de mogelijkheden van een 
veiligheids-clinic voor HZL 

loopt 

3a Mieke Tulleken kijkt of de LED-verlichting in de 
Lijsterbestunnel is aangebracht. 
Verlichting is nu prima in orde. 

Afgehandeld 

3b Micha zorgt dat een groendeskundige van de 
gemeente de bewoners van Klaproosstraat 52 
(Maarssen van den Brink) en 54 mw. De Reeper 
bezoekt voor uitleg over groen. 

loopt 

3b Hilbert stuurt Ab Maarssen van den Brink/Mariëtte 
de Reeper de notulen van 18 mei 2016 

klaar 

7 Aad informeert Arie, Bart en Conny over hun 
deelname aan het groepje sociale cohesie: 

- Zomermarkt 
- Doe-dagen 
- En verder(?). 

Het team richt zich eerst op de Zomermarkt 

Team is aan 
de slag 
De 
Burendag 
wordt 
voorlopig 
vast 
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(Burendag). 
Arie is afgehaakt, Joyce is aangehaakt. 
Els Reinking, Conny en Joke doen mee. 

agendapunt 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 29 juni 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

4e Aad volgt het onderzoek of het tijdstip van het 
opknappen van electriciteitshuisje bij 
winkelcentrum vervroegd kan worden 

2021 

6 Micha onderzoekt de kwaliteit van de 
waterbeschoeiingen langs de Waterlelie 

Gemeld aan 
Bas? 

10 Micha beoordeelt de mate van veiligheid van de 
speelplaats aan de Weegbree 
(kuil/speeltoestellen). Zaaknummer 592693. 

Gemeld aan 
Bas? 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 7 september 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

3-1 Afwikkeling kaalslag visclub (Hans Adriani?)  
3-2 Arie: “U bent hier te gast”-bord  
3-3 Jan: trekker Groengroep?  
5-1 Aad: meldt zijn ongenoegen over 

functiesamenvoeging wijkmanager en sociaal 
programmeur bij de gemeentesecretaris (Mw. Ellie 
Liebregts) 

Afgedaan 
8/9/2016 

5-2 Els zal samenlevingsproblemen Hoogzandveld 
bespreken met Jan Huussen 

 

6-1 Micha: onderzoek verwijderde hondenbakken  
6-2 Micha buigt zich over kieren in trappen 

Lekboulevard 
Uitgezet in 
gemeente 
op 8/9/2016 

8 Hilbert en Bart: locaties speelvoorzieningen 
doorgeven aan Els, die kinderaantallen terug zal 
koppelen 
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11 Aad en Conny gaan praten met dhr. Tenger inzake 
Groengroep en Groenwandeling Lijfstyle 8 oktober  

 

13-1 Aad zal in Vreeswijk vragen of wijkafsluitingen 
voortaan ook met WPHZL worden besproken. 

 

13-2 Hilbert meldt zwerver Lotustuin bij wijkagent  
 
 


